
3.3.2011 

Dobrý den, 
 
rád bych se informoval, zda se Úřad veřejného ochránce práv někdy zabýval případem týkajícím se 
(nedostatečné)přístupnosti informací pro osoby se zdravotním postižením (např. internetové stránky 
veřejných institucí, rozhlasové či televizní vysílání apod.). Zpracovávám podklady pro studii Evropské 
komise. 
 
Vzhledem k vnějším termínům bych velice uvítal odpověď do středy 2.6. Předem Vám děkuji za 
součinnost. 
 
S pozdravem 
 
Ing. J. P. 
 


